
Referat DCF-Vestegnen 2024-02-05 

KL: 19.00-21.00 Sted:  Miljø- og Energicenteret, Høje Taastrup Blvd. 54, 2630 Taastrup 

Tilstede: Arne, Christina, Christina, Mogens, Knud Anker 

Afbud:  Natascha 

Valg af referent og ordstyrer: 

Christina ordstyrer, Knud A: referent 

  
1.     Bordet rundt fra kommuner 
4.1 Ishøj 
Søgt kontakt i kommunen (Mads Peter) omkring sikker trafik ved skoler. Ingen reaktion endnu. 
Christina V laver opslag med ønske om flere aktive. 
  
4.2 Vallensbæk 
Kommunen laver det som I andre kæmper for (trafiklegeplads, fremme cykling i skolerne). 
Mogens har efterlyst oplæg fra Agenda-råd om cykelhandlingsplan. 
Kommuneplan aflyst incl. Miljøplan begrundet i en klagesag til Planklagenævnet. Ny 
offentlighedsfase. 
Plan omkring letbane med 2 nye stationer: Cyklistforbundet inviteres til at designe forpladser ved 
letbanen (Mogens følger op). 
Trafiklegeplads indviet i september 2023 (Salling-group sponsor 250.000 kr). 
Grønt regnskab offentliggjort. 
Frivillighedsfestial i marts – alle inviteret. Mogens deltager på vore vegne. 
Christina V. lægger opslag op. (Mogens følger op i Vallensbæk-grupper) 
  
4.3 Glostrup 
Referat sendes til Annelise som kan kommentere hvis hun ønsker. Liselotte, Glostrup, har reageret 
på Christina Vs opslag.Hun går meget op i trafiksikkerhed. Fortløbende kontakt med hende uden 
dog at presse for meget på 

  
4.4 Albertslund 
Christina V. lægger opslag op. 
  
4.5 H-Taastrup 
Skoletest ikke ønsket synlig aht.  en skole, der ikke ønsker det 
Bjarke (henvendelse vedr. McDonald) Mødet aflyst men nyt er ikke aftalt. Christina S kontakter 
ham for at høre om nyt møde og cykelinteresse i øvrigt. 
Christina V arbejder for cykelbane i Torstorp. Har kontaktet kommunen for at afklare 
vedlikgeholdelse – boligforeningen ønsker ikke at vedligeholde. Kommunen svarer ikke endnu. 
Christina V vil nedsætte arbejdsgruppe med institutionerne, byrådspolitikere, 
grundejerforenkingen). 
Hun har kontaktet Cyklistforbund vedr. Sponsor-søgning men de har ikke ressourcer. 
Inspirationsskoler: ikke noget nyt. Sendt mail til byrådet. Skole- og Institutions-udvalg mest oplagt 
(Emil er døråbner). 
Bilfri 6 skoler i Odense. Oplagt i HTK – spørgsmålet bør indgå i dialog med politikere. 



Vi cykler til arbejde. Start med sundhedstest på Christina V arbejdsplads ALD. 
Christina S arbejde med sundhedstest 24.4. forud for VCTA. Derudover undersøger hun mulighed 
for cykeltest forud for konkurrencen. 
Christina S er i gang med at komme med input til kommunens udviklingsstrategi med fokus på 
cykling. Sidste frist 11.2 
Den 4.4. er der Trafiksikkerhedsudvalg. Forslag til vejbesigtigelse skal være indsendt senest 11.3. 
Christina samler sammen til en liste. Temaer berørt: Utryg Taastrup Hovedgade, Sydvej overkørsel 
ingen varsel, forlængelse af Bornholms alle – ingen nedkørsel, ønske om sænkning af hastighed 
generelt. Markeret overgang til Sengeløse Naturpark. 
Bæredygtig trafik-koordinator vedtaget 350.000 kr. Knud A. søger at få et møde med de ansvarlige i 
kommunen. 
Knud A. er i gang med at afklare om der er basis for en politikercykeltur til maj i Hedehusene-
Nærheden -Fløng. 
Christina V arbejder for en genindførsel af Årets cykelskole. 
  
  
2.    GF 11.3 2024   
Inden Christina sender invitation til medlemmer sender hun der til hurtig tjek i bestyrelsen 
Ønske om input til oplægsholder (Trine Ring Olsen) fra Christina V vedr. inspirationsskoler. Hun får 
Christinas kontaktdata. 
Hans Verner Neumann spørges igen om revision. Arne spørger. 
Mogens foreslås som dirigent 
Ønsker man at blive og deltage i generalforsamling efter oplæg skal man give besked om ønske af 
sandwich. Ca. 20 sandwiches købes af Christina i Meny (lidt ekstra i forhold til tilmeldte). 
Husk strandflag (Knud A. , Christina S, Mogens tjekker om de har 
Torben: er det samme lokale som vi plejer (Christina spørger) 
Regnskab sendes ud med indkaldelsen med dagsorden og teaser 
Christina laver en skriftlig beretning som medlemmerne kan få hvis de ønsker det. Der mangler 
bidrag fra Vallensbæk. (Mogens sender), Ishøj: Arne sender, Glostrup: Christina spørger Annelise 
Taastrup: Christina V supplerer 
  
På generalforsamlingen vil Christina i sin beretning slå ned på udvalgte punkter i et PP-foredrag 
baseret på fotos. Alle opfordres til at sende fotos til Christina S som kan bruges.  
Cyklister-blad i 5 eks. Til brug for folk, der ikke er medlem. Christina henter når hun alligevel er 
omkring Rømersgade. 
  
På generalforsamlingen vil Christina sige lidt om fremtidsplaner – jfr. Sidste år og landsmødets 
beslutning om 4 sigtepunktger. Det kan bla. være bilfri skoleområder, cykling i skoletiden 
(Skolecyklisme), kommunesamarbejde. 
  
3.     Budget 2024 er sendt. 
Accepteret og sendt ind. Godkendt rundsendes. 
Vi kan søge efterfølgende hvis vi ønsker en særlig event. 
  
4.     Nyt fra Hovedbestyrelse. 
Intet nyt. Forårsseminar i København 9.3. tema ikke fastlagt. Christina deltager – hvem ellers? 
  

5.     Nyt om hjemmesiden (skal vi gennemgå den for fejl og mangler, fotos? Nye ideer ?) 



  
Husk at tjekke hjemmesiden. Opdager vi fejl eller mangler må vi give Hanne Ø 
Besked. 
  
6.     facebookside/Indhold til nyhedsbrev/Cykelture 2024 
Ikke noget 
  
7.     aftale mødedato efter GF-møde og evt. 
Vi aftaler næste bestyrelsesmøde på generalforsamlingen. 
  
8 Evt. 
Mogens spørger Flemming Nielsen om ikke en af de ture som Rødovre DCF laver kunne gå gennem 
Vestegnen. 

  

 


